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Vragen van het lid Omtzigt (CDA)
aan de minister en de staatssecretaris
van Financiën over zwartspaarders
die hun geld van Belgische banken
opnemen. (Ingezonden 23 oktober
2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de
artikelen «Zwartspaarders vluchten
uit België» en «Zwartspaarders
nemen geld massaal op»?1

2
In het artikel wordt opgemerkt dat
Nederlanders op grote schaal hun
geld van banken in de grensstreek
van België halen, omdat daar het
bankgeheim vanaf 2010 wordt
opgeheven. Wat vindt u van de
opmerking dat Nederlandse
zwartspaarders massaal kiezen voor
het in contanten meenemen van hun
zwarte spaartegoeden naar
Nederland? Wat gaat u doen om te
voorkomen dat zwartspaarders op
deze wijze het betalen van belasting
ontlopen?

3
In hoeverre zijn medewerkers van
Belgische banken verplicht verdachte
transacties te melden aan de
Belgische autoriteiten, welke
vervolgens door de Belgische
autoriteiten aan hun Nederlandse
collegae kunnen worden gemeld?
Bent u bereid om op korte termijn
met de Belgische minister van
Financiën in gesprek te gaan en hem

te vragen om deze transacties te
melden?

4
Hoe wordt voorkomen dat in andere
landen waarmee wordt onderhandeld
over het de facto opheffen van het
bankgeheim een zelfde situatie zich
gaat voordoen als in de voorgaande
vragen omschreven?

1 Nederlands Dagblad, 20 oktober 2009.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2009Z19513
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


